

伦理考量声明

您好！我们正在开展一项题为《高校科研空间心理满意度评价模型研究》的研究。本研究旨在通过分析不同环境条件下问卷收集的主观感受，探讨影响舒适度的各因素之间的耦合关系，进而构建高校科研空间心理满意度评价模型。

您在实验中将参与时长 115 分钟的实验，内容包括静坐和填写问卷。所填写的问卷内容（包括性别等个人基本情况）将以匿名化、汇总统计的方式进行分析。我们承诺保护您的安全和隐私，在实验中不会受到任何身体和心灵的伤害。已实施严格的数据匿名化措施，确保不收集也不使用任何个人身份信息。此外，实验中采集的面部信息将仅用于研究目的，并同样进行匿名处理。

您参与本研究（即参与实验并填写问卷）是完全自愿的，并且可以随时退出，不会因此受到任何的处罚和负面影响。我们向您保证，您的数据仅用于学术研究，所有研究成果的呈现方式都将确保您的匿名性。

如您同意参与本实验并接受上述条款，请在下方空白处签名。

丁一帆 王田雨 石清田 项庆慧
张超铭 崔小童 邢宇辉

Statement of Ethical Considerations

Hello! We are conducting a research project titled “Research on the Psychological Satisfaction Evaluation Model of University Research Spaces.” The purpose of this study is to explore the coupling relationships among factors affecting comfort by analyzing subjective perceptions collected through questionnaires under different environmental conditions, and thereby to construct a psychological satisfaction evaluation model for university research spaces.

During the experiment, you will participate in a session lasting 115 minutes, which includes sitting quietly and completing questionnaires. All questionnaire responses (including basic personal information such as gender) will be analyzed in an anonymized and aggregated manner. We are committed to protecting your safety and privacy. You will not experience any physical or psychological harm during the experiment. Strict data anonymization measures have been implemented to ensure that no personally identifiable information is collected or used. Additionally, any facial information collected during the experiment will be used solely for research purposes and will also be anonymized.

Your participation in this study (i.e., taking part in the experiment and completing the questionnaires) is entirely voluntary. You may withdraw at any time without incurring any penalty or negative consequences. We assure you that your data will be used only for academic research, and all research outcomes will be presented in a manner that guarantees your anonymity.

If you agree to participate in the experiment and accept the above terms, please sign your name in the space provided below.

丁一帆 王田雨 石清田 项庆慧
张超铭 崔小童 邢宇辉